
پرسپولیس بعد از حضور در جده دو جلسه تمرین در ورزشگاه شاهزاده عبدالله 
فیصل انجام داد و از میزبانی باشـــگاه الاهلی نیز رضایت کامل داشـــت. نکته 
قابل توجه اینکه امکانات و شـــرایط ایده آلی که ورزشـــگاه محل مســـابقه امشب 
سرخپوشـــان از آن برخوردار اســـت با حســـرت اعضای تیم پرسپولیس همراه بود 
و آنها اظهار تاســـف کردند که حتی نمی توانند بازی های خانگی خود در لیگ 
برتر را میزبانی کنند و در لیگ نخبگان هم باید در ورزشگاه شهر قدس به میدان 
رونـــد. بـــه هر شـــکل تیم الاهلی تمامی امکانـــات لازم را در اختیار خوان گاریدو و 
تیمش قرار داد و سرخپوشـــان توانســـتند دو جلســـه تمرین تاکتیکی خوب را در 
زمین ورزشگاه فیصل انجام دهند. اما حریف امشب سرخپوشان در سال های 
اخیر همواره تلاش کرده با جذب بازیکنان شاخص فوتبال دنیا به موفقیتی در 
عربستان دست یابد اما همواره ناکام بوده و آخرین موفقیت این تیم برمی گردد به 
سال 2016 که موفق به قهرمانی در لیگ برتر عربستان شدند و بعد حتی به لیگ 
دسته یک این کشور هم سقوط کردند و فصل پیش توانستند بعد از بازگشت به 
لیگ برتر عنوان سومی را کسب کرده و راهی مرحله پلی آف لیگ نخبگان شوند. 
حریف عربســـتانی پرســـپولیس با خرید ایوان تونی و پرداخت دستمزد هفته ای 
400 هزار پوندی )معادل دستمزد امباپه در رئال( نشان داد که این فصل آمده تا 
در لیگ عربستان و لیگ نخبگان خودی نشان دهد. آنها در بازی آخر خود در 
آستانه شکست دادن النصر در زمین خودش بودند که با گل دقایق پایانی بازی 
به تســـاوی یک به یک انجامید؛ مســـابقه ای که گاریدو و شـــاگردانش در کلاس 

توجیهی آنالیز خود با دقت مورد بررسی قرار دادند. 

 پرسپولیس با سیستم تدافعی مقابل الاهلی
خوان گاریدو اگرچه در صحبت های قبل از بازی خودش بر این تاکید داشت که 
تیمش برای برد به مصاف الاهلی می رود اما شکل تمرینات سرخپوشان نشان داد 
سرمربی اسپانیایی به دنبال یک بازی تدافعی و بسته مقابل تیم پر ستاره عربستانی 
است. درواقع گاریدو در نظر دارد تیمش توپ و میدان را تقریبا در اختیار حریف 
قرار داده و سعی کند تیمش جمع و عقب بازی کند اما به محض توپ گیری از 
حریف آن را با استفاده از پاس های بلند برای وینگر ها و مهاجم نوک تبدیل به 
ضد حمله کند. گاریدو خوب می داند اگر قرار باشد به ستاره های تیم الاهلی از 
، ریاض محرز و ویگای فضا دهد  ، کسیه، فیرمینیو جمله ایوان تونی، الکساندر
آنها می توانند با یک حرکت نتیجه بازی را تغییر دهند. با این تفاصیل اگر گاریدو 
حتی از ســـه هافبک دفاعی در مرکز میدان بهره گرفت اصلا نباید تعجب کرد. 
ناگفته نماند مدافعان کناری سرخپوشان ازجمله میلاد محمدی و ایوب العملود 
نیز در بازی امشب بیشتر وظایف دفاعی برعهده خواهند داشت و کمتر اجازه 
نفوذ پیدا خواهند کرد. نکته قابل توجه اینکه تیم الاهلی هم تیمی است که با دو 
سیستم 1-3-2-4 و 1-4-1-4 بازی می کند و در بازی با النصر هم بازی بسته و 
تدافعی را در دستورکار قرار داده بود تا حدی که از نظر مالکیت توپ یاران رونالدو 
شرایط بهتری داشته و موقعیت های زیادی را هم روی دروازه ادوارد   مندی داشتند. 

 ترکیب احتمالی سرخپوشان
گاریدو در سه بازی که در لیگ هدایت پرسپولیس را برعهده داشته از سه سیستم 
و سه ترکیب متفاوت استفاده کرده است. از نظر عملکردی سرخپوشان در بازی 
سوم با فولاد بسیار بهتر از دو بازی ابتدایی خود بودند و ترکیب و سیستمی که 
این تیم در این بازی به میدان رفت نیز به مراتب بهتر بود. در همین راستا احتمالا 
گاریدو در بازی امشب نهایتا یکی دو تغییر نسبت به بازی با فولاد داشته باشد. 
البته خیلی مهم اســـت که گاریدو بخواهد امشـــب تیمش را با چه سیستمی به 
میدان بفرستد. در بازی با فولاد گاریدو تیمش را با سیستم 1-3-2-4 به میدان 
فرستاد. اگر قرار باشد سیستم سرخپوشان تغییر نکند رفیعی جای اسدبیگی را 
در همین ارنج خواهد گرفت. اما احتمال اینکه گاریدو بخواهد در بازی امشب 
سرخپوشـــان را بـــا سیســـتم 1-2-3-4 به میدان بفرســـتاد هم وجـــود دارد. با این 
سیستم گاریدو یکی از وینگرهایی که احتمالا فرشاد احمدزاده باشد را از ترکیب 
بیرون خواهد آورد و احتمالا میلاد سرلک یا محمد خدابنده لو را به زمین خواهد 
فرســـتاد.  گاریدو در بازی تدافعی تر به هافبکی نیاز دارد که توانایی توپ گیری و 
ارسال بلند آن در سریع ترین زمان ممکن برای بازیکنان کناری یا خط حمله را 
داشته باشند. در بین هافبک های تدافعی پرسپولیس خدابنده لو و سرلک در 
ارســـال این پاس ها به مراتب بهتر از ریگی و رفیعی هســـتند. مخصوصا سروش 
که با حفظ توپ در مرکز میدان بیشتر وظیفه نظم دهی به بازی را برعهده دارد و 
بازیکنی با توانایی دادن پاس های سرعتی و بلند نیست. ناگفته نماند که ممکن 
است گاریدو بخواهد از امید عالیشاه هم در ترکیب اصلی بهره ببرد و از سرعت 

و جنگندگی او استفاده کند.

یکــن ســابق پرســپولیس و مربــی فعلــی امیدهــای ایــن  عبــاس آقایــی، باز
باشــگاه درمــورد جــدال حســاس امشــب سرخپوشــان در جــده مقابــل الاهلــی 
یــدو تیــم متفاوتــی در فصــل  بــه »فرهیختــگان« گفــت: »پرســپولیس بــا گار
یکنــان و کادرفنــی تیــم  یــادی از باز ی بــوده اســت. بــه هــر حــال تعــداد ز جــار
تغییــر کردنــد و طبیعــی اســت کــه نبایــد انتظــار داشــت از همــان هفتــه اول 
همــه چیــز خــوب و عالــی باشــد. پرســپولیس از هفتــه اول تــا ســوم لیــگ رونــد 
یــدو نیــز تیمــش را بهتــر شــناخته و ارنج هــای  رو بــه رشــدی داشــت و گار
ی امشــب متفــاوت  بهتــری هــم داشــت. امــا همــه مــا می دانیــم کــه شــرایط بــاز
اســت و حریــف عربســتانی بــرای موفقیــت در چنیــن رقابت هایــی هزینه هــای 
هنگفتــی کــرده اســت. بــه نظــر مــن پرســپولیس نبایــد تحــت تاثیــر ســتاره های 
تیم حریف یا مســائل مشــابه آن قرار گیرد و بهتر اســت خودش باشــد. خیلی 
ی کنند  یکنان تیم امشــب با تمرکز و اعتمادبه نفس بالا باز مهم اســت که باز
ی هــای لیگ اســت. امیدوارم امشــب  چــون میادیــن اینچنینــی متفــاوت بــا باز
ی خــوب و هوشــمندانه انجــام دهنــد  یکنــان خــوب باشــد تــا یــک بــاز حــال باز

در غیــر ایــن صــورت کارشــان بســیار ســخت خواهــد بــود.«
ی بــا اشــاره بــه هزینه هایــی کــه تیم هــای عربســتانی می کننــد، یــاد آور شــد:  و
»شــاید بهتــر باشــد اصــلا وارد ایــن قضایــا نشــویم چــون بــرای فوتبال مــان 
خجالــت آور اســت. عربســتانی ها بــا ســرعت نــور در حــال پیشــرفت هســتند 
ی گســترده در همــه زمینه هــا توانســته اند کــه از نظــر امکاناتــی  و بــا ســرمایه گذار
یکنــان بــا کیفیــت دنیــا  خودشــان را بــه ســطح اول دنیــا رســانده و بــا جــذب باز
گران خــود ارزش قائــل  نیــز ســطح لیگ شــان را خیلــی بــالا برده انــد. بــرای تماشــا

هســتند و شــرایطی را فراهم آورده اند که فوتبال دوستان شــان از همه شــرایطی 
کــم اســت، لــذت ببرنــد. امــا بهتــر اســت مــا نگاهــی بــه  کــه در کشورشــان حا
ــه جایــی  ــم. کار ب ی ــرار دار ــم و ببینیــم در کجــای داســتان ق ی خودمــان بینداز
رسیده که قرار است در ورزشگاه شهرقدس میزبان تیم های آسیایی باشیم. 
همان یک ورزشگاه درست و حسابی را هم که داشتیم آنقدر به آن بی توجه 
ی هــای لیــگ،  بودیــم کــه حــالا بایــد یــک ســال صبــر کنیــم ترمیــم شــود. بــرای باز
گران را مجبــور می کنیــم  ســرخابی ها را بــه شهرســتان ها می فرســتیم و تماشــا
ی را ببیننــد. بمانــد کــه شــرایط چمــن ورزشــگاه های مان هــم  از تلویزیــون بــاز
اســتاندارد نیســت و تیــم ملــی کشــورمان بایــد در یــک زمیــن بی کیفیــت میزبــان 
قرقیزســتان باشــد. همــه اینهــا جوانــان را ســرخورده می کنــد و باعــث می شــود 
ی هــای تیــم محبوب شــان آن طــور کــه بایــد لــذت نبرنــد و  آنهــا از تماشــای باز

از فوتبــال به نوعــی دور شــوند.«

 تهاجمی یا تدافعی
آقایــی در پاســخ بــه ایــن ســوال کــه آیــا بهتــر اســت پرســپولیس در مقابــل الاهلــی 
ی کنــد یــا تهاجمــی؟ عنــوان کــرد: »قــدر مســلم کادرفنــی تیم با توجه  دفاعــی بــاز
کتیــک را در  ی کــه در اختیــارش اســت تصمیــم می گیــرد کــه بهتریــن تا بــه ابــزار
ی  دســتورکار قــرار دهــد امــا بــه نظــر مــن مقابــل تیم هــای عربــی نبایــد عقــب بــاز
کــرد و بــه آنهــا اجــازه داد کنتــرل تــوپ و میــدان را در دســت بگیرنــد، چــون در 
گــر آنهــا را از جلــو تحــت فشــار قــرار  ی می کننــد. امــا ا ایــن شــرایط راحت تــر بــاز
ی شــان افت  ی در خطوط را به آنها ندهیم کیفیت باز یســاز دهیم و اجازه باز
ــم در برخــی  ی ــرازو بگذار ی ت یکنــان دو تیــم را رو گــر باز می کنــد. قــدر مســلم ا
پســت ها کفــه تــرازو بــه ســمت تیــم حریــف حســابی ســنگینی خواهــد کــرد. 
، فیرمینیــو و  منــدی  یکــن خارجــی الاهلــی نظیــر تونــی، کســیه، محــرز 4، 5 باز
یکنــان بســیار ســطح بالایــی هســتند کــه ســال ها در بهتریــن تیم هــای  باز
ی امشــب یــک لحظــه هــم نبایــد  ی کرده انــد، پــس در بــاز باشــگاهی دنیــا بــاز
ی  از آنهــا غافــل شــد. شــاید بــا دیــدن ایــن اســامی بتــوان گفــت ایــن یــک بــاز
گــر امشــب حــال تیــم  نابرابــر و ناعادلانــه اســت امــا بــاز اعتقــادم ایــن اســت کــه ا

خــوب باشــد هــر نتیجــه مثبتــی ممکــن اســت رخ دهــد.«
پیشکســوت قرمزها در پایان راجع به اینکه علیپور در خط حمله پرســپولیس 
ی کننــد مفیدتــر هســتند، عنــوان  موثر تــر اســت یــا آل کثیــر یــا هــر دو کنارهــم بــاز
یکنــان خــوب و گلزنــی هســتند و شــاید بهتــر باشــد  کــرد: »بــه نظــر مــن هــر دو باز
ی  یکــی از آنهــا در ترکیــب اصلــی باشــد. همان طــور کــه گفتــم شــرایط ایــن بــاز
ی  یکنــان میــدان دیــده بــه مراتــب راحت تــر بــاز بــا لیــگ متفــاوت اســت و باز
می کنند. علیپور شاید از فرم ایده آل سال های قبل حضورش در پرسپولیس 
یکــن  فاصلــه داشــته باشــد امــا به خاطــر تجربــه و ســرعت بالایــش می توانــد باز
ی امشــب باشــد. او بایــد قــدر تک موقعیت هــا را بدانــد و  ی در بــاز تاثیرگــذار
یــادی خواهــد کــرد تــا در ادامــه  ی بــه او کمــک ز قــدر مســلم گلزنــی در ایــن بــاز
فصــل باروحیــه و اعتمادبه نفــس بیشــتری بــه میــدان بــرود. نبایــد فرامــوش 
کنیــم کــه اورونــوف، امیــری و احمــدزاده هــم مهــره تهاجمــی خوبــی هســتند 
یــادی بــرای گلزنــی دارنــد و از ایــن رو همــه فشــار گلزنــی نبایــد  کــه اشــتیاق ز

ی تک مهاجــم تیــم باشــد.« رو

پارالمپیک  در  تاثیرگذارترین حضورها  از  انتخاب یکی  به  قرار  گر  ا
باشد، نام هاجر صفرزاده یقینا در ابتدای این فهرست خواهد بود. 
اولین حضورش  در  که  یس  پار  2024 پارالمپیک  در  ایران  پرچم دار 
پارالمپیک  یخ  تار در  که  گرفت  لقب  ایرانی  دونده  بانوی  نخستین 
شرکت می کند و با کسب مدال نقره، اولین مدال آور ماده دوها در بخش 
یخ شد و در مرحله مقدماتی، نیمه نهایی و فینال دوی  بانوان در تار
، سه بار پیاپی رکورد آسیا را ارتقا داد. این درحالی است که  400 متر
در آخرین مسابقه او اتفاق عجیبی افتاد که دستش از مدال دوم کوتاه 
گفت وگو با »فرهیختگان« از حضورش در  ماند. هاجر صفرزاده در 

یس و حس و حال رکوردشکنی هایش گفت.  پارالمپیک پار

تجربه پارالمپیک 2024 چطور بود؟
خدا را شکر در اولین حضورم در پارالمپیک توانستم نتیجه خیلی خوبی 
بگیرم و سه بار رکورد آسیا را ارتقا دهم. حال و هوای پارالمپیک با بقیه 
مسابقات خیلی متفاوت است و جو و اتمسفر آن کاملا با دیگر مسابقات 
گر در هر  فرق دارد. شلوغی استادیوم و اینکه حدود 88 هزار نفر تماشا
مسابقه ای هستند، در عین حال، هم باعث هیجان می شود و هم استرس 
و اضطراب به همراه دارد اما خدا را شکر می کنم که توانستم آن را مدیریت 

کنم و نتیجه  خوبی بگیرم. 

این اولین بودن چه حسی دارد؟ شما رکوردهای بسیاری را شکستید و تا همیشه 
یخ کشور هستید.  اولین در تار

، رسیدن  حس خیلی خوبی است. بعد از آن همه سختی و تلاش های بسیار
ی بود که بعد از مسابقه گفتم:  به این جایگاه خیلی لذت بخش است. جور
ی دوش من برداشته  آخیش! بالاخره تمام شد و انگار یک بار سنگینی از رو
شده بود و این بار را با گرفتن مدال زمین گذاشته بودم. این حس خیلی 

خوب و لذت بخشی بود. 

یس هم بودید.  شما پرچم دار ایران در پارالمپیک پار
یکی از آرزوهای دوره ورزشی من این بود که در یکی از مسابقات رسمی چه 
آسیایی و چه پارالمپیک پرچم دار شوم ولی در این 9 سالی که من ورزش 
که افتخار  می کنم، هیچ وقت نصیبم نشده بود. اما خدا را شکر می کنم 
ی در پارالمپیک یعنی بزرگ ترین آوردگاه ورزشی نصیبم شد و در  پرچم دار

ی کردم و مدال هم گرفتم.  یخ ساز همین میدان بود که رکورد زدم، تار

در آخرین بازی شما اتفاق عجیبی افتاد که بسیار هم سوال برانگیز بود. داستان 
آن میخ کفش چه بود؟

قبل از هر مسابقه ای میخ کفش های ما را چک می کنند که کوچک نباشد و 
تعداد میخ ها به اندازه باشد. من قبل از شروع مسابقه وقتی داشتم کفشم را 
می پوشیدم و لنگه دیگرش را چک می کردم، به من نشان دادند که سه تا از 
میخ های لنگه کفش پای چپم نیست و آنجا بود که واقعا شوکه شدم. چون 
در پنج مسابقه قبلی ام در 400 متر و 200 متر من همیشه دو جفت کفش 
برای احتیاط همراهم بود ولی برای این مسابقه وقتی در دهکده مسابقات 

بودم، کفش ها را از کیفم درآوردم. گفتم مسابقه آخر است و با همین کفش 
ی سرم خراب شد.  مسابقه می دهم. وقتی میخ های کفش گم شد، دنیا رو
من در پنج مسابقه دو جفت کفش همراهم بود ولی در مسابقه آخر این طور 
شد. هر دقیقه به خودم گفتم چرا این کار را کردی و لحظه آخر کفش های 

همراهت را نیاوردی. 

چرا میخ های کفش تان نبود؟ هنوز هم مشخص نیست چرا؟
نه، هنوز هم نمی دانیم چطور شد. میخ های کفش های ما با آچار سفت می شود 
و واقعا این اتفاق عجیب بود. وقتی قرار نباشد اتفاقی بیفتد، واقعا نمی افتد. 

درباره پاداش ها صحبت کنیم. پرداخت شد؟
ی شود ولی متاسفانه دائما  قرار بود پاداش های ما با المپیکی ها یکسان ساز
ی شد و فردای  به ما وعده و وعید می دهند. یک بار می گویند همسان ساز
گفته اند ما درخواستش را به  یند قبول نشده است. الان هم  آن روز می گو
کنند. هنوز هیچ چیز  رئیس جمهور داده ایم و منتظر هستیم ایشان قبول 
مشخص نیست. من هنوز چک نکرده ام ولی گفتند پاداش پای سکو را به 
ما پرداخت کرده اند. امیدوارم پاداش های ما با المپیکی ها یکسان شود چون 

یم.  ما چیزی از المپیکی ها کم ندار

مسابقات مهم بعدی پیش رویتان پیست؟ 
دو سال دیگر مسابقات پارآسیایی است و یک سال دیگر مسابقات جهانی 
که در کشور هند است. ولی مسابقه اصلی ما مسابقات پارآسیایی است که 
در ژاپن برگزار می شود و امیدوارم مسئولان تا آن زمان کمی به خودشان بیایند.

دیدار تیم های اســـتقلال و الغرافه از هفته ابتدایی لیگ الیت در حالی برگزار 
می شود که پیرامون برگزاری این مسابقه از حالا نگرانی هایی به وجود آمده که 
مطمئنا در صورت تحقق هریک از اتفاقاتی که پیش بینی می شود؛ تبعات آن 
باعث متضرر شدن استقلال در ادامه رقابت های الیت می شود. این در شرایطی 
است که باشگاه استقلال دو روز قبل به طور جدی از هوادارانش درخواست کرد 
تا در صورتی که موفق به خرید بلیت نشده اند، از حضور در حوالی ورزشگاه محل 
برگزاری مصاف با الغرافه خودداری کرده؛ چراکه با اعلام مسئولان  AFC، ورود 
افراد بدون بلیت و ایجاد بی نظمی در ورزشگاه، تبعات سنگینی برای استقلال 

دارد. همچنین این باشگاه درخواست کرد پرتاب اشیا، مواد محترقه و مواردی 
از این دســـت می تواند منجر به جریمه ســـنگین اســـتقلال و گرفته شـــدن حق 
میزبانی شود. به همین دلیل توجه به این موضوع را در دستورکار خود قرار دهید. 
در این خصوص شـــنیده می شـــود یک ناظر ســـختگیر از ســـوی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا برای این دیدار انتخاب شده تا کوچک ترین بی نظمی و اختلالات 
به وجود آمده پیش و در حین بازی را گزارش کند. این در شـــرایطی اســـت که 
بلیت فروشی دیدار استقلال و الغرافه در شرایطی از صبح دیروز آغاز شده که 
از مجموع ظرفیت 12 هزار نفری ورزشـــگاه فقط 8 هزار صندلی مورد اســـتفاده 

قرار می  گیرد. بنا بر اعلام مسئولان برگزاری مسابقه، تنها 8 هزار بلیت برای بازی 
اســـتقلال و الغرافه به فروش گذاشـــته شـــده که تا لحظه تنظیم این خبر حدود 
5 هزار بلیت به فروش رفته اســـت. بر این اســـاس در جریان مســـابقه حســـاس 
اســـتقلال و الغرافـــه حـــدود 4 هزار صندلی خالی خواهـــد ماند. البته مطمئنا 
این تعداد بلیت نیز خیلی زود به پایان رســـیده و این پیش بینی می شـــود که 
یادی از علاقه مندان به اســـتقلال بدون در دســـت داشتن بلیت برای  تعداد ز
تماشـــای دیدار فوق )به ســـبک بازی های داخلی( به سمت ورزشگاه حرکت 
یادی  کـــرده کـــه ایـــن اتفاق احتمالا باعث خواهد شـــد از عصر امـــروز تجمع ز

پشـــت درهای ورزشـــگاه به وجود آمده که این امر مطمئنا ترافیک ســـنگینی را 
نیز به همراه خواهد داشت. 

این در شرایطی است که بعد از افتضاح به وجود آمده بر اثر ترکیدن پست برق 
در جریان کنفرانس و تمرین دیروز استقلالی ها به نظر می رسد این مساله بیش 
از پیش ناظران کنفدراسیون آسیا را حساس کرده باشد تا در صورتی که کمترین 
ایراد و اشکالی در جریان رقابت امشب دو تیم پیش بیاید، میزبانی را از استقلال 
برای بازی های بعدی ســـلب کرده و ســـایر دیدارهای خانگی این تیم را هم به 

کشور ثالث منتقل کنند. 

 گاریدو برابر الاهلی تیمش را چگونه می چیند 
و چه تغییراتی نسبت به ۳ بازی ابتدایی در لیگ خواهد داشت؟

ک  تفکرات دفاعی و ضدحملات خطرنا

 عباس آقایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: 
جدال پرسپولیس و الاهلی نابرابر و ناعادلانه است

امیدوارم حال تیم امشب خوب باشد

هاجر صفرزاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: امیدوارم یکسان سازی پاداش  با المپیکی ها فقط وعده و وعید نباشد

پرچم داری کاروان ایران یکی از آرزوهای من بود

استقلال و پرسپولیس از امشب وارد لیگ نخبگان باشگاه های آسیا می شوند ولی اوضاع امکانات فوتبال فاجعه است

برق از سر الیت پرید!
خطر محرومیت از میزبانی برای استقلال
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

انتقال اورونوف به سهمیه زیر 25 سال پرسپولیس

اسدبیگی همچنان قصد جدایی ندارد
باشگاه پرسپولیس نام اوستون اورونوف را به سهمیه زیر 25 سال لیست 
یکن نیز برای بازی در  خود انتقال داد و قرار است کارت جدید این باز
لیگ برتر به عنوان سهمیه در نظر گرفته شده صادر شود. در حال حاضر 
مهرشاد اسدی و اورونوف دو بازیکن زیر 25 سال پرسپولیس به حساب 
می آیند. با این اتفاق باشگاه پرسپولیس نام سعید مهری را بدون اینکه 
یکنی را از لیستش خارج کند، به لیست اضافه کرد و در شرایط  نام باز
فعلی ســـینا اســـدبیگی جزء نفرات لیســـت بزرگســـالان پرسپولیس به 
حســـاب می آید. ضمن اینکه خود ســـینا در این یکی دو روز با وجود 
اینکه از لیســـت ســـفر به عربســـتان خط خورد تمرکزش روی تمرینات 
اختصاصی بوده و درخواستی برای جدایی از پرسپولیس از مسئولان 
این باشگاه نداشته و به نظر قصد ماندن و رقابت با هافبک های تیمش 
را دارد. از آن سو مسئولان این باشگاه برخلاف هفته گذشته دیگر قصد 
کنار گذاشـــتن اســـدبیگی را از لیســـت خود ندارند مگر اینکه سهمیه 
یکن خارجی به باشـــگاه ها ابلاغ شـــود. اگرچه منصور  جـــذب یک باز
قنبرزاده در ابتدای این هفته از احتمال اضافه شـــدن ســـهمیه جذب 
یکن داخلی به باشگاه های لیگ برتری  یکن خارجی و یک باز یک باز
خبر داد اما تا روز گذشته چنین چیزی به باشگاه ها ابلاغ نشده بوده 
و تا زمانی هم که این موضوع به تایید هیات رئیسه نرسد، رسمیت پیدا 
نخواهد کرد. جالب اینکه در همین یکی دو روز ایجنت های نزدیک 
یکن در پست وینگر  به باشگاه پرسپولیس و سرمربی این تیم چند باز
یکن مدنظرشان را به لیست  پیدا کرده اند تا در صورت تغییر قانون باز
سرخپوشان اضافه کنند. چه بسا با یک سری اتفاقات اسدبیگی طی 

همین امروز و فردا باز مجبور به جدایی شود. 
ایـــن در حالـــی اســـت که پرســـپولیس در خط میانی خـــود با ترافیک 
یدو چه تصمیمی در  یکـــن روبه رو اســـت و باید دیـــد درنهایت گار باز
این باره خواهد گرفت. درحالی که قرمزها پس از جدایی مهدی ترابی 

ینگر پیدا کنند. نتوانستند جانشینی در حد او در پست و

خبر کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار
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